
آرمان ملی: تیم های ملی فوتسال ایران و تایلند روز یکشنبه در 
فینال جام ملت های آسیا به مصاف هم خواهند رفت. 

   نظر پیشکسوت 
پیشکسوت فوتسال کشورمان معتقد است تیم ملی ایران باید 
گردان ونانسیو  در ۴۰ دقیقه قانونی دیدار با ازبکستان از سد شا
لوپس می گذشت. جواد اصغری مقدم در گفت وگو با تسنیم، 
درباره صعود تیم ملی فوتسال ایران به فینال جام ملت های آسیا 
2۰2۴ اظهار داشت: خدا را شکر که با این همه استرس به پیروزی 
رسیدیم. از این برتری خوشحال هستیم، اما نباید کار به اینجا 
می رسید. هرچه از زمان بازی می گذشت، استرس بازیکنان ایران 
گر به فینال صعود نمی کردیم، خیلی بد می شد و به  بیشتر می شد. ا
نظرم تجربه بچه ها به دادشان رسید. »کار ازبکستان باید در جریان 
مسابقه به پایان می رسید.« وی ضمن بیان این جمله خاطرنشان 
کرد: وقتی ایران در 32 مسابقه از 33 بازی توانسته ازبکستان 
را شکست دهد، یعنی حریف در جریان مسابقه آنقدرها قابل 
احترام نیست. باید بازی با ازبکستان را فراموش کنیم و تیم ملی 
برای دیدار با تایلند آماده شود. ملی پوش سابق فوتسال ایران 
درباره بازی تدافعی ازبک ها عنوان کرد: تیم های آسیایی از ایران 
کتیک دفاع و ضد حمله استفاده می کنند.  ضعیف تر هستند و از تا
کار تیم ملی با این شرایط سخت می شود و بخشی از دشواری کار 
ایران طبیعی است. با این حال باید تنوع بیشتری در حمله داشته 
باشیم و دو یا سه گل با حریف فاصله بیندازیم تا کارمان اینقدر 
سخت نشود. اصغری مقدم با اشاره به اینکه ملی پوشان کشورمان 
در نیمه های نخست کار سختی برابر رقبا پیش رو دارند، به تسنیم 
گفت: به جز نیمه دوم دیدار با قرقیزستان، در همه بازی ها وضعیت 
نزدیکی با رقیب داشتیم. قبلاً گفته بودم که بازیکنان ما در نیمه اول 
بازی ها، عملکرد خوبی ندارند و در آغاز نیمه دوم تلاش می کنیم 
بازی را در اختیار بگیریم. باید در شروع مسابقه اینقدر باصلابت 
بازی کنیم که این شرایط پیش نیاید. وی در مورد دیدار فینال 
جام ملت های آسیا که مقابل تایلند برگزار می شود، گفت: تایلند 
از امتیاز میزبانی بهره می برد، اما کسی در زمین نمی تواند به کمک 
تایلند بیاید. این تیم را قبلاً با اختلاف شکست داده ایم و می توانیم 
گر بازیکنان ما احساس مسئولیت بیشتری  بازی سریعی ارائه کنیم. ا
داشته باشند و موقعیت های خود را تبدیل به گل کنند، می توانیم 
تایلند را در ۴۰ دقیقه شکست دهیم. دو بازی اخیر تایلند به وقت 

اضافه رسیده و ما شرایط بدنی بهتری داریم. 
   شمسایی

سرمربی تیم ملی فوتسال ایران گفت: برای رویارویی با تایلند با 
تمام تمرکز به زمین  می رویم که با کمترین اشتباه نمایش خوبی 
از فوتسال ارائه کنیم. وحید شمسایی سرمربی تیم ملی فوتسال 

در نشست خبری قبل از دیدار فینال جام ملت های آسیا مقابل 
تایلند میزبان این دوره از رقابت ها گفت: ما برای رویارویی با تایلند 
باید با تمام تمرکز به زمین  برویم و با کمترین اشتباه نمایش خوبی 
از فوتسال ارائه کنیم. یکشنبه در تایلند تعطیل است و حتماً 
گران زیادی برای دیدن این بازی می آیند که این موضوع  تماشا
ما را خوشحال می کند. وی در پاسخ به سوالی که تفاوت قهرمانی 
به عنوان بازیکن و مربی در فوتسال آسیا چیست؟ گفت: اینها دو 
مقوله جدا هستند، خوشحالم که در دو سال مربیگری ام دو بار 
فینال را تجربه کردم. به عنوان بازیکن معمولاً تمرکز روی خودتان 
است اما وقتی مربی هستید در قبال 85 میلیون هواداری که 
تیم ملی کشورشان را عاشقانه دوست دارند مسئول هستید. 
شمسایی با بیان اینکه تایلند تیم بسیار قابل احترامی است، 
عنوان کرد: هر تیمی که به این مرحله رسیده حتماً شایستگی اش 
را داشته است، من و همکارانم در تمام کنفرانس های خبری 
همیشه با احترام به حریفان به خصوص مربیان کارمان را انجام 
داده ایم، این بخشی از فرهنگ ماست اما باید تاثیر میگل رودریگو 
سرمربی اسپانیایی تایلند را بر رشد فوتبال این کشور با دقت 
دید، ما همکاریم اما فردا روبه روی هم قرار می گیریم و حق نداریم 
اشتباهات دو سال پیش در کویت را مرتکب شویم. شمسایی در 
پاسخ به سوالی در مورد برنامه ایران در جام جهانی ازبکستان 
خاطرنشان کرد: جام جهانی فضای متفاوتی دارد، هیچ تیمی از 
پیش بازنده نیست و همه برای دفاع از اعتبار کشور و البته فوتسال 
آسیا به میدان می روند، تیم ملی ایران هم همین طور است اما الان 

تمام تمرکز ما روی بازی فینال مقابل تایلند است. 
   درخشانی 

محمدحسین درخشانی بازیکن تیم ملی فوتسال در نشست 
خبری قبل از بازی فینال جام ملت های آسیا با تایلند اظهار کرد: 

صعود به فینال را به همه مردم ایران تبریک می گویم، این 
مسئولیت و وظیفه ما بود، خوشحالیم که در فینال هستیم 
و برای قهرمانی تا آخرین ثانیه می جنگیم. درخشانی با 
بیان اینکه فینال همیشه رقابتی نزدیک و حساس است 
گفت: امیدوارم هر دو تیم نمایش خوبی ارائه کنند و تیمی 
که شایسته تر است پیروز میدان و در نهایت قهرمان این 

تورنمنت حساس شود. 
    سرمربی تایلند 

سرمربی تیم ملی تایلند از حریف تیمش در فینال جام 
 Thai« ملت های فوتسال آسیا تمجید کرد. به گزارش سایت
Post« تایلند، میگل رودریگو در نشست خبری پیش از 
دیدار تیم ملی فوتسال تایلند مقابل ایران در فینال جام 
ملت های آسیا 2۰2۴ اظهار داشت: هر دو تیم مسابقه ای 

بسیار پُرچالش پیش رو خواهند داشت. آنها پادشاه آسیا و یکی 
از پنج تیم برتر دنیا هستند. ما به عنوان میزبان مسابقات دوست 
داریم تورنمنت را با شکست ایران به پایان برسانیم. وی با اشاره به 
دو پیروزی دشوار تایلند مقابل عراق و تاجیکستان خاطرنشان 
کرد: هوادارانی که ما را در سالن تشویق می کردند، قدرت مهمی به 
تایلند اضافه می کنند و در لحظات دشوار به کمک ما می آیند. در 
دو بازی قبلی به خاطر حمایت آنها پیروز شدیم و امیدوارم در دیدار 
فینال نیز همین حمایت را داشته باشند. ایران نسبت به گذشته 
برنامه های متفاوتی دارد و در این تورنمنت، رقبا را به آسانی قبل 
شکست نداده است، حالا همه تیم ها پیشرفت کرده اند. سرمربی 
گردانش گفته است فرصت  تیم ملی تایلند با بیان اینکه به شا
بسیار خوبی برای قهرمانی دارند، گفت: دو بازی اخیر ما به وقت 
اضافه رسیده است و خستگی بازیکنان طبیعی است، همچنین 
دو بازیکن خودمان را از دست داده ایم و 1۰ بازیکن در اختیار داریم 
)بدون احتساب دو دروازه بان(. کارمان به خاطر خستگی سخت تر 
است، اما اینها بهانه نیست و می خواهیم با بهترین شرایط آماده 
شویم. همچنین محمد عثمان موسی بازیکن تیم ملی تایلند در 
این نشست خبری تصریح کرد: این اولین تورنمنت آسیایی من 
است و بسیار آماده هستم. بازی خیلی 
دشواری پیش رو داریم، چون ایران 
رقیب ماست. فرصت خوبی برای 
تاریخ سازی در تایلند پیش رو داریم 
و باید برای پیروزی تلاش کنیم. در 
بازی قبلی محروم بودم و به همین 
نسبت  بیشتری  فرصت   ، خاطر
برای  بازیکنان  سایر  به 
استراحت داشتم. 
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تقابل با تایلند در فینال جام ملت های آسیا 

گردان به دنبال جام!  شمسایی و شا

 چرا لیورپول به جای آموریم 
سراغ اشلوت رفت؟ 

باشگاه لیورپول که در تلاش است تا پیش از 
پایان فصل جاری انتخاب سرمربی جدید خود 
را به سرانجام برساند، سرمربی فعلی فاینورد را 
به عنوان جانشین یورگن کلوپ که پس از 9 سال 
در پایان فصل جاری از این تیم جدا خواهد شد، 
انتخاب کرده است. فابریتزیو رومانو خبرنگار 
سرشناس ایتالیایی و کارشناس نقل وانتقالات 
فوتبال اروپا در این خصوص خبر داد؛ آرنه اشلوت 
سرمربی بعدی لیورپول و جانشین یورگن کلوپ 
در پایان فصل جاری خواهد بود. باشگاه لیورپول 
برسر رقم غرامت فسخ قرارداد این مربی هلندی 
با باشگاه فاینورد به توافق رسید. طبق ادعای 
رومانو؛ باشگاه لیورپول رقمی بین 13 میلیون 
تا 15 میلیون یورو به عنوان رقم غرامت فسخ 
فاینورد پرداخت خواهد  باشگاه  به  قرارداد 
کرد و همین باعث می شود تا اشلوت ۴5 ساله 
تبدیل به گرانقیمت ترین مربی تاریخ این باشگاه 
انگلیسی شود.. پیش از این شبکه تلویزیونی 
»اسکای اسپورتس« مدعی شده بود که روبن 
آموریم سرمربی فعلی اسپورتینگ لیسبون با 
باشگاه لیورپول برای عقد قراردادی سه ساله به 
توافق رسیده و این مربی پرتغالی در پایان فصل 
جاری جانشین کلوپ خواهد شد. اما چه شد 
که لیورپول از استخدام آموریم صرف نظر کرد و 
سراغ اشلوت رفت؟ رسانه های پرتغالی در این 
باره گزارش دادند؛ آموریم 39 ساله از لیورپول 
درخواست 1۰ میلیون پوند به عنوان پاداش 
امضای قرارداد و درخواست دستمزد خالص 
سالیانه 1۰ میلیون پوندی کرده بود که لیورپول 
حاضر نشد برای قرارداد سه ساله  ۴۰ میلیون پوند 

بپردازد، به همین دلیل قید استخدام او را زد. 
 

ویژه

میزبانی استقلال ملاثانی در ورزشگاه 
اختصاصی فولاد خوزستان اتفاق 
ویژه ای برای اعضای این تیم محسوب 
می شود. با شروع مسابقات فولاد 
در لیگ برتر احتمالا شاهد ادامه 
ثانی برای  ل ملا مشکلات استقلا

میزبانی از حریفان باشیم. 

در بازی برابر رئال مادرید، 
فرصت خوبی فراهم شد تا 
باشگاه سوسیداد از سیلوا 
قدردانی کند. او همراه دختر 
کوچکش قبل از شروع بازی 
وارد زمین شد و با استقبال گرم 
بازیکنان دو تیم روبه رو شد. 

در صورتی که ملوان به رتبه 
نی  ما قهر و  سد بر م  ر چها
سپاهان در جام حذفی ملوان 
یخ لیگ برتر  اولین تیم تار
می شود که یک فصل بعد از 
صعود به لیگ برتر سهمیه آسیا 

 . د می گیر
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        سهمیه آسیا   میزبانی  استقبال

گفتوگو

پرسپولیس  پیشکسوت  شافعی  محمود 
گردان  و کارشناس فوتبال در مورد حذف شا

اوسمار از جام حذفی صحبت کرد. 
    درباره شکست و حذف پرسپولیس 
مقابل آلومینیوم در مرحله یک هشتم نهایی 

جام حذفی چه نظری دارید؟
 اوسمار نشان داد که نمی شود روی او حساب 
کرد. مقصر صفر تا صد این شکست سرمربی 
سرخ پوشان بود که متأسفانه تدبیری در انجام 
تعویض ها نداشت و تیم را به دردسر انداخت، 
این برد مبارک آلومینیوم باشد. من تعجب 
می کنم که چرا مهاجمان تیم را تعویض کردند 
و مدافع وارد زمین کردند. جالب این است که 
وقتی 2 بر صفر جلو بودیم اینکار را انجام داد و 
وقتی ۴ بر 2 جلو افتادیم باز هم این اشتباه را تکرار 
کرد. متأسفانه تجربه بازیکنان در این بازی کارساز 
نبود. همه دیدند که اسماعیلی فر چقدر ضعیف 
بازی کرد، اما چرا او را تعویض نکردید؟ وقتی 
بازیکنی کارآمد نیست باید تعویضش کرد. به نظر 
من اوسمار استرس بازی مقابل سپاهان را داشت 
و نخواست بازیکنان را خسته کند و وقتی دید 
تیمش جلو است، کاملاً عقب کشید. جام حذفی 
همیشه به این صورت بوده، هیچوقت نباید در 
این تورنمنت عقب کشید، زیرا همه ی تیم ها 

برای قهرمانی در این تورنمنت تلاش می کنند. 
کادر فنی     مقصر اصلی این شکست 

است؟!
خ ها در این بازی نمره منفی   کادرفنی سر
گرفت و همه  ما را ناامید کرد. تلاش آلومینیوم در 
این بازی ستودنی بود، من به شخصه به آن ها 
تبریک می گویم. این تیم در دقایق پایانی و زمانی 
که همه ی بازیکنان خسته می شوند دوندگی و 
انگیزه بالایی داشتند و به چیزی که می خواستند 

رسیدند و مزد زحماتشان را گرفتند. 

شافعی: 
اوسمار نشان داد 

که نمی شود روی او 
حساب کرد

تعلیق رئیس کمیته داوران  
فدراسیون کشتی ایران

فدراسیون  داوران  کمیته  رئیس  ایسنا: 
کشتی به دلیل اشتباهات در جریان قضاوت 
از  المپیک،  سهمیه  کسب  رقابت های  در 
است.  شده  تعلیق  جهانی  اتحادیه  سوی 
کشتی، محمد مصلایی پور  اتحادیه جهانی 
رئیس کمیته داوران فدراسیون کشتی ایران 
و عضو کمیسیون داوران اتحادیه جهانی را از 
المپیک  پاریس کنار گذاشت. مصلایی پور به 
دلیل قضاوت اشتباه در جریان مبارزه کشتی 
گیران چین و قزاقستان در وزن ۶5 کیلوگرم 
که  گزینشی المپیک در قاره آسیا  مسابقات 
با اعتراض شدید قزاق ها نسبت به عملکرد 
مصلایی پور همراه بوده است، از سوی اتحادیه 
جهانی  اتحادیه  شد.  تعلیق  کشتی  جهانی 
 ، کشتی به دلیل اثبات اشتباهات مصلایی پور
، او را از المپیک پاریس  ضمن تعلیق این داور

کنار گذاشت. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
ک معتقد است برخلاف تیمش،  تسنیم: مدیر تیم آلومینیوم ارا
کادر فنی پرسپولیس نتوانست تعویض هایی برای حفظ برتری 
ک انجام بدهد. روح ا... اصغری درباره برتری تیم  خود در ارا
ک مقابل پرسپولیس در ضربات پنالتی پس از  فوتبال آلومینیوم ارا
تساوی ۴- ۴، به خبرنگار ورزشی خبرگزاری تسنیم گفت: بازیکنان 
ما انگیزه ویژه ای مقابل پرسپولیس دارند و فعل خواستن را در 
این مسابقه صرف کردند. پرسپولیس در زمین واقعاً فوتبال بازی 
می کند و کارمان مقابل چنین تیم هایی راحت تر است. وی با 
اشاره به بازگشت آلومینیوم به مسابقه، با وجود اینکه با نتیجه 2 
بر صفر از مهمان خودش عقب افتاد، خاطر نشان کرد: مسابقه 
کاملاً یک طرفه به سود پرسپولیس نبود و هنگامی که از این تیم 
عقب می افتادیم، اطمینان داشتیم به بازی بر می گردیم. مالکیت 
توپ با ما بود و با اینکه پرسپولیس تنها یک کرنر داشت، ما هفت 
یا هشت کرنر زدیم. خدا را شکر پس از دو بازگشت در مسابقه و 
یک بازگشت در ضربات پنالتی، به نتیجه موردنظرمان رسیدیم. 
مدیر تیم فوتبال آلومینیوم با تمجید از سرمربی این تیم تصریح 
کرد: تعویض های حسینی هوشمندانه بود. پرسپولیس هم 
تعویض هایی انجام داد که جواب نداد و این اتفاق شاید به خاطر 
تدابیر کادر فنی آلومینیوم بود. شروین بزرگ دو گل زد و یک پاس 
گل داد و علیرضا نقی زاده موفق به گلزنی شد. حسینی به بازیکن 
2۰ ساله ای چون وطن دوست میدان داد که این بازیکن، پنالتی 
به آن حساسی را تبدیل به گل کرد. بیشتر بازیکنان ما 2۰ تا 25 ساله 
هستند. اصغری در مورد دو پیروزی آلومینیوم برابر پرسپولیس 
طی 72 روز بیان کرد: ما سابقه شکست پرسپولیس را داشتیم و با 
انگیزه ویژه ای به زمین رفتیم. در این مسابقه تسلیم کامل نبودیم. 

بیــنالمــلل
    بعد از پایان دوران حضور آنتونیو کونته در تیم فوتبال تاتنهام 
و بازگشت این سرمربی نامدار و پرافتخار به ایتالیا، وی همواره یکی 
از گزینه های بالقوه تیم های مطرح این کشور در دوره های مختلف 
بوده است. اسطوره باشگاه یوونتوس که به عنوان سرمربی با 
این تیم و بعدتر اینتر قهرمانی سری A را در کارنامه دارد، پیش از 
انتخاب دانیله دروسی بحث حضورش روی نیمکت مربیگری تیم 
فوتبال رُم به جای ژوزه مورینیو مطرح بود و بعدتر هم از او به عنوان 
یکی از گزینه های اصلی باشگاه میلان برای جانشینی استفانو 
پیولی در پایان فصل جاری یاد شده بود، هر چند ناپولی نیز با 
توجه فصل پرفراز و نشیبی که داشته؛ یکی از باشگاه هایی بوده که 
همواره او را زیر نظر داشته و حالا به نظر می رسد کونته قرار است با 
همین تیم آخر به عرصه مربیگری بازگردد. شبکه تلویزیونی »رای 
اسپورت« در این باره مدعی شد؛ آنتونیو کونته برای عقد قراردادی 
سه ساله با باشگاه ناپولی به توافق رسیده و در تابستان پیش رو 
هدایت آبی پوشان ناپل را بر عهده خواهد گرفت. کونته 5۴ ساله 

ز که در ماه مارس 2۰23 با توافقی دوجانبه  ا
رفت،  کنار  تاتنهام  مربیگری  سمت 

را  ناپولی  پیشنهاد  این  از  پیش 
رد کرد بود. در این باره نیز 
ح شد بر این  شایعاتی مطر
بیشتر  کونته  که  اساس 
مشتاق بوده شانس خود را 
برای هدایت میلان پس از 

اخراج پیولی امتحان کند اما 
اخیراً به این نتیجه رسیده که 

مالکان روسونری قصد ندارند 
فصل آینده پرهزینه ظاهر 
شودند و اساساً تمایلی به 
هم  که  کونته  استخدام 
دستمزد بالایی دارد و هم 
روی خریدهای گرانقیمت 

اصرار می کند، ندارند. 

، جوانگرایی در تیم ملی امکان پذیر نیست  جلالی: با یک لیگ پیر

ابراهیم قاسم پور پیشکسوت فوتبال: 

رئیس کمیته فنی فدراسیون فوتبال در 
کنش به بالا رفتن میانگین سنی بالای  وا
لیگ برتر معتقد است مربیان را نمی توان 
به استفاده از بازیکنان جوان مجبور کرد اما 
می توان از طریق آیین نامه لیست بازیکنان 
و اینکه تعداد بازیکن جوان و بزرگسال چند 
را به سمت  نفر باشند، تیم ها و مربی ها 
استفاده از جوانان سوق داد. مجید جلالی، 
رئیس کمیته فدراسیون فوتبال در گفت وگو 
با ایرنا درباره صحبت های مهدی تاج مبنی 
بر پیر بودن لیگ برتر فوتبال ایران، با اشاره 
به اینکه خروجی لیگ با میانگین سنی بالا 
در تیم ملی هم دیده می شود، اظهار داشت: 

و روشن  این مسئله یک موضوع واضح 
گذشته  است، با توجه به اینکه در دوره 
ملت های  جام  همچنین  و  جام جهانی 
تیم های  پیرترین  از  یکی  تیم ملی  آسیا، 
شرکت کننده بود، ضرورت تغییر نسل در 
تیم ملی فوتبال احساس می شود. در چنین 
که  شرایطی تغییر نسل تیم ملی در حالی 
کشور میانگین سنی  بدنه فوتبال و لیگ 
بالایی دارد، ممکن نیست. وی افزود: پیر 
بودن لیگ سبب شده که میانگین سنی 
تیم ملی هم بالا برود و پیر شود. بنابراین در 
کمیته فنی فدراسیون پیشنهاداتی را در این 
رابطه برای فصل آینده لیگ برتر به سازمان 

لیگ ارائه کرده ایم. همچنین در این زمینه 
برای تغییر آیین نامه نقل وانتقالات جهت 
جوان شدن لیگ جلساتی خواهیم داشت. 
در آیین نامه نقل وانتقالات بندهایی وجود 
دارد که باید در آن تجدیدنظر شود. رئیس 
ادامه  در  فوتبال  فدراسیون  فنی  کمیته 
که سبب شده است  با اشاره به شرایطی 
کید  میانگین سنی تیم های لیگ بالا برود، تا
کرد: وقتی در لیست باشگاه ها، 22 بازیکن 
بزرگسال و 7 تا 8 بازیکن خارجی بتوانند 
که  حضور داشته باشند، مشخص است 
در  نمی رسد.  جوان  بازیکنان  به  فرصت 
این زمینه ها باید مقداری تجدیدنظر کرد. 

رئیس کمیته فنی فدراسیون فوتبال درباره 
اینکه به نظر می رسد با پایین آمدن قدرت 
ریسک مربیان ایرانی، استفاده از بازیکنان 
جوان هم کمتر شده است، گفت: ما مربیان 
را نمی توانیم به استفاده از بازیکنان جوان 
مجبور کنیم اما می توانیم از طریق آیین نامه 
لیست بازیکنان و اینکه تعداد بازیکن جوان 
و بزرگسال چند نفر باشند، تیم ها و مربی ها 
را به سمت استفاده از جوانان سوق بدهیم. 
ج برخی مقررات تشویقی در  همچنین با در
فصل نقل وانتقالات، می توان برای تیم هایی 
که از بازیکن جوان بیشتر استفاده می کنند، 

امتیازی در نظر گرفته شود. 

ابراهیم قاسم پور پیشکسوت فوتبال خوزستان بر این 
گاه و سالم باشند،  گر مدیران فوتبال کشور آ اعتقاد است که ا

کار در این عرصه به خوبی دنبال می شود. 
    اوضاع بد نمایندگان خوزستان

ابراهیم قاسم پور در گفت وگو با تسنیم، در مورد اوضاع بد 
نمایندگان خوزستان در فصل بیست وچهارم لیگ برتر و به 
ویژه فولاد خوزستان گفت: استقلال خوزستان و صنعت نفت 
آبادان از نظر زیرساخت ها مشکل دارند، اما فولاد خوزستان از 
جهت مالی یا زیرساختی مشکلی ندارد؛ با این وجود وضعیت 
این باشگاه هم مانند بقیه است. این نشان می دهد هر 
سه باشگاه مشکل مدیریتی دارند و با سوءمدیریت روبه رو 

گاه و سالم باشند، کار فوتبال  گر مدیران بادانش، آ هستند. ا
خوب پیش می رود. وقتی در رأس فوتبال ما مدیریت 

مشکل دارد، این موضوع به زیرمجموعه و باشگاه ها 
هم گسترش پیدا می کند. 

   مدیران 
وی افزود: باشگاه فولاد زیرساخت های 

خوبی دارد و از نظر مالی هم برای 
جذب بازیکن مضیقه ای نداشته و 
ندارد، ولی شاهد این هستیم که تیم 
نتیجه نگرفت و چند مرتبه مربیان 
مربیانی  یا  کردند  تغییر  تیم  این 
کتیکی  انتخاب شدند که از نظر تا
کنند.  فولاد  به  کمکی  نتوانستند 

به طور کلی در فوتبال ما برخی از مدیران یا ساده هستند و 
کلاه بر سرشان می گذارند و یا اینکه ریگی به کفش شان است. 
چرا برخی بازیکنان فولاد هفت یا هشت سال است با این 
تیم همکاری دارند یا بازیکنان جدیدی که جذب شدند، آیا 
کیفیت لازم را دارند؟ بعضی بازیکنان این فصل فولاد کیفیت 
لازم را نداشتند. همین موضوعات باعث تأثیر منفی در روند 

نتیجه گیری تیم شد. 
کادمی ها     آ

جامعه  در  کرد:  تصریح  خوزستان  فوتبال  پیشکسوت 
فوتبال ایران اعتقاد بر این است که فولاد خوزستان و سپاهان 
کادمی های بسیار خوبی دارند، اما بررسی کنید چقدر از  آ
کادمی در دو تیم استفاده می شود  پتانسیل بازیکنان آ
یا چند بازیکن به لیگ برتر تزریق شده است. 
بارسلونا و دیگر تیم های بزرگ دنیای فوتبال 
را ببینید، سیستم آنقدر درست طراحی شده 
است که بازیکن 1۶ ساله به ترکیب 11 نفره تیم 

اصلی می رسد. 
    شانس اصلی سقوط

کدام  اینکه  به  پاسخ  در  قاسم پور 
تیم ها، شانس اصلی سقوط به لیگ 
دسته اول هستند، گفت: فوتبال قابل 
پیش بینی نیست. چه کسی فکر 
می کرد برزیل در کشور خودش از 
آلمان هفت گل دریافت کند؟! 

اما با نگاه به جدول و ارقام، روی کاغذ صنعت نفت و نساجی 
احتمال سقوط شان بیشتر است. استقلال خوزستان و فولاد 
هم در رده های بعدی خطر سقوط را احساس می کنند. وقتی 
مدیران به صورت سفارشی انتخاب می شوند، تعجبی ندارد که 

وضع باشگاه ها اینطوری رقم بخورد. 
    مشکل حقوقی فولاد 

که میان مهدی رحمتی و  وی در مورد مشکل حقوقی 
فولاد خوزستان پیش آمده است و کشیده شدن کار به کمیته 
وضعیت، تصریح کرد: در این فوتبال آقای تاج حرف اول و 
آخر را می زند. وقتی او به عنوان رئیس فدراسیون فوتبال با 
ویلموتس مشکل قراردادی پیدا می کند و این میزان هزینه 
روی دست فوتبال کشور می گذارد، مشکلات بقیه باشگاه ها 
پیشکش! تازه آقایان رأس فدراسیون ادعا دارند که مسائل 
فوتبال را به خوبی می دانند و در کنار خودشان وکیل و مشاور 
حقوقی دارند. به آقای تاج بگویید ابتدا مشکل قرارداد آقای 
ویلموتس را که خودتان با نحوه مدیری تان ایجاد کردید حل 
کنید، بعد از آن حواس تان به انتصاب و انتخاب مدیران 
باشگاه ها باشد! وقتی فدراسیون که در رأس است آنطور 
عقد قرارداد می کند، چطور از باشگاه ها انتظار دارید که در 
فوتبال بی در و پیکر ایران، عقد قراردادهای شان دچار مشکل 
نشود؟ پیشکسوت فوتبال ایران در پایان گفت: این فوتبال 
. تا وقتی که گوش شنوایی  بی صاحب است و ما هم دل مان پُر
نیست و کسی اهمیت نمی دهد، راهکار گرفتن از امثال من 

فایده ای ندارد. 

 ! این فوتبال بی صاحب است و ما هم دل مان پُر

 برای تمدید قرارداد اوسمار 
باید صبر کرد 

پرسپولیس مقابل آلومینیوم تن به شکست داد و از گردونه 
رقابت های حذفی کنار رفت. به نظرم با تمام احترامی که برای 
آلومینیوم قائلم و عقیده دارم خوب و جانانه بازی کردند، باید 
بگویم پرسپولیس در این بازی به خودش باخت نه به تیم حریف. 
وقتی شما از حریف جلو می افتید و فاصله دو گله ایجاد می کنید 
یعنی نسبت به حریف برتری دارید ولی اینکه بعداً در چند نوبت 
بازی برده را با تساوی عوض می کنید و در نهایت در ضربات پنالتی 
گذار می کنید این نشان از تصمیمات اشتباه سرمربی در  بازی را وا
جریان بازی دارد که نتوانسته بازی را کنترل کند و از برتری تیمش 
محافظت کند. تعویض های اشتباه و بازی دادن به بازیکنان 
در پست های غیر تخصصی از جمله این اشتباهات بود که در 
نهایت باعث شد پرسپولیس یک پیروزی را با شکست و حذف 
گر پرسپولیس ابتدا از حریف خود عقب  از مسابقات عوض کند. ا
می افتاد و بعد کار را به تساوی می کشاند قابل توجیه بود ولی وقتی 
شما جلو افتادی و برتری خودت را از دست دادی یعنی تصمیمات 
اشتباه گرفتی. برای همین است که می گویم پرسپولیس بازی را به 
گذار نکرد و به خودش باخت و متاسفانه حذف شد.  آلومینیوم وا
جام حذفی می توانست میانبر خوبی برای قهرمانی و آسیایی شدن 
باشد ولی حالا فقط لیگ برتر باقی مانده است. در مورد تمدید 
قرارداد اوسمار نباید در تصمیم گیری ها عجله کرد و احساسی 
برخورد کرد. الان وقت صحبت در مورد تمدید قرارداد نیست و 
هنوز چند بازی دیگر تا پایان فصل باقی مانده است و باید صبر 
کنیم فصل تمام شود و بعد در مورد او تصمیم بگیریم. الان برای 
صحبت در مورد تمدید قرارداد با اوسمار زود است و بهتر است 
این موضوع به پایان فصل موکول شود. به نظرم رفیعی در گل های 
گر بیرانوند بود با توجه به  دریافتی در جریان بازی مقصر نبود ولی ا
تجربه بالاترش ممکن بود در ضربات پنالتی بهتر به پرسپولیس 
کمک کند. کار پرسپولیس در بازی با سپاهان سخت است و با 
توجه به حذف از جام حذفی سخت تر هم شد و بازیکنان با استرس 
بیشتری به بازی ها می روند. سپاهان هم در چند هفته اخیر دوباره 
گر پرسپولیس  اوج گرفته و به روزهای خوبش نزدیک شده است. ا
این بازی را ببرد تا حد زیادی به قهرمانی نزدیک شده است چرا که 

سخت ترین بازی در بین بازی های باقی مانده این دیدار است. 

 

حمیددرخشان
کارشناسفوتبال


